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Zápis č. 10 (177) z řádného zasedání Akademického senátu 

FIT VUT v Brně konaného dne 31. 10. 2023                                                  

Zasedání se konalo ve 13:00 hodin v zasedací místnosti G108.  

Přítomni:  Černocký, Kočí, Kolář, Křivka, Ryšavý, Sekanina, Smrčka, Šátek, Uhříček, 

Dítě, Kinšt, Olekšák, Ondryáš (13)  

Omluveni:  - - - 

Hosté:  Hanáček, Vojnar, Růžička, Čejka, Duchoň, Češka, Nekula, Sedlák, Lengál  

Program: 

1. Schválení programu zasedání. 

2. Připomínky k zápisu z minulého zasedání. 

3. Volba kandidáta na jmenování děkanem FIT VUT pro funkční období leden 2024 až 

leden 2028 (tento bod řídí předseda volební komise doc. Kolář). 

4. Delegování zástupce FIT do Rady vysokých škol (RVŠ) pro funkční období 2024-

2026. 

5. Otevřený dopis na podporu zákona o manželství pro všechny. 

6. Informace z RVŠ a AS VUT. 

7. Různé. 

 

Průběh zasedání: 

Zasedání vedl předseda AS FIT dr. Radek Kočí. Na úvod přivítal všechny přítomné členy, hosty 

a kandidáty na jmenování děkanem na prezenčním zasedání AS FIT.  

Ad 1) Schválení programu jednání. 

Dr. Kočí nechal hlasovat o navrženém programu. 

Hlasování: Hlasovalo 13 členů, z toho 13 hlasů pro, 0 hlasů proti a 0 hlasů se zdrželo.  

Ad 2) Připomínky k zápisu z minulého zasedání. 

K zápisu č. 9 (176) z řádného zasedání AS FIT konaného dne 10. 10. 2023 nebyly žádné 

připomínky. 
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Ad 3) Volba kandidáta na jmenování děkanem FIT VUT pro funkční období leden 

2024 až leden 2028 – tento bod řídí předseda volební komise doc. Kolář. 

Dr. Kočí předal slovo předsedovi volební komise pro volbu kandidáta na jmenování děkanem 

FIT VUT v Brně doc. Kolářovi, který sdělil, že volební komise převzala podané návrhy 

a sestavila kandidátní listinu s těmito kandidáty (v abecedním pořadí): 

- doc. Dr. Ing. Petr Hanáček 

- prof. Ing. Tomáš Vojnar, Ph.D.  

Kandidátní listina a další informace jsou zveřejněny na webových stránkách AS FIT. 

Shromáždění akademické obce k volbám proběhlo v pondělí 16. 10. 2023 v 16:00 hodin 

v posluchárně D105. 

Doc. Kolář stručně připomněl, že volba kandidáta na jmenování děkanem FIT VUT v Brně se 

řídí přílohou č. 1 – Postup usnášení se na návrhu kandidáta na jmenování děkanem, Jednacího 

řádu Akademického senátu FIT VUT v Brně. Dle této přílohy volí AS FIT kandidáta na 

jmenování děkanem tajným hlasováním na svém řádném zasedání. Volba probíhá pomocí 

hlasovacích lístků obsahujících jména kandidátů v abecedním pořadí s přiřazenými pořadovými 

čísly. Volič označí zakroužkováním pořadové číslo jednoho jím voleného kandidáta. Jinak 

upravené hlasovací lístky jsou neplatné. Kandidát je zvolen, získá-li hlasy nadpoloviční 

většiny všech členů AS FIT.  

Dále připomněl složení volební komise: doc. Kolář (předseda), dr. Smrčka (člen), J. Dítě (člen).  

Doc. Kolář rozdal členům senátu hlasovací lístek a v abecedním pořadí vyzval jednotlivé 

senátory k samotné volbě pomocí hlasovacích lístků (tajné hlasování). Každý vyzvaný senátor 

se odebral za plentu, kde upravil volební lístek, a následně jej vhodil do volební urny. 

Po skončení volby vyhodnotila volební komise první kolo voleb a oznámila výsledky hlasování: 

Hlasování 1 

V tajném hlasování hlasovalo 13 členů AS FIT, z toho 7 hlasů je pro doc. Hanáčka a 6 hlasů 

pro prof. Vojnara, 0 hlasů neplatných.  

Usnesení 1 

Doc. Dr. Ing. Petr Hanáček byl zvolen AS FIT v prvním kole hlasování 7 platnými hlasy 

kandidátem na jmenování děkanem FIT VUT pro funkční období 2024-2028.  

Předseda dr. Kočí jménem celého senátu pogratuloval doc. Hanáčkovi ke zvolení 

kandidátem na jmenování děkanem FIT a současně poděkoval také prof. Vojnarovi za 

jeho kandidaturu, podnětné návrhy, čas a vynaložené úsilí.  

Volební komise vypracuje o průběhu volby protokol a předá jej předsedovi AS FIT. Tím 

činnost volební komise končí. Dr. Kočí následně podá návrh rektorovi.  
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Doc. Hanáček poděkoval členům AS za vyjádřenou důvěru. Dále vyslovil přání, aby se 

spolupráce senátu s vedením fakulty vyvíjela i nadále efektivním a pozitivním směrem jako 

doposud. 

Prof. Vojnar poděkoval svému týmu za veškerou odvedenou práci, které si moc váží. Současně 

poděkoval všem, kteří si našli čas na diskusi programu jeho a jeho týmu, ať již osobně nebo 

online, jak zaměstnancům FIT, tak studentům. Vyjádřil také to, že si za svým programem nadále 

stojí a že považuje excelenci ve vědě, výuce i dalších oblastech za pro fakultu klíčové. 

Dr. Kočí poděkoval členům volební komise za jejich činnost při organizaci voleb kandidáta na 

jmenování děkanem FIT. 

Všechny podklady týkající se voleb kandidáta na jmenování děkanem jsou uloženy v papírové 

formě v agendě akademického senátu.  

Ad 4) Delegování zástupce FIT do Rady vysokých škol (RVŠ) pro funkční období 

2024-2026.  

Dr. Kočí informoval, že funkční období současné Rady vysokých škol končí k 31. 12. 2023. 

Obdrželi jsme žádost předsedy AS VUT o zaslání návrhu na 1 delegáta za naši fakultu do 

Sněmu RVŠ a to do pátku 3. 11. 2023.  

Dr. Kočí upozornil na skutečnost, že podle Jednacího řádu AS FIT (čl. 10 odst. 3 písm. b) se 

při hlasování, které se týká jmenovitě určených osob, usnáší AS FIT tajným hlasováním.  

Současným zástupcem je dr. Kočí, který na zasedání sdělil, že může v této práci v dalším 

funkčním období pokračovat (a dále působit v legislativní komisi).  

Dr. Kočí otevřel k tomuto tématu diskuzi. Jiné návrhy na zástupce FIT v RVŠ nebyly vzneseny. 

Dr. Kočí proto nechal hlasovat o následujícím návrhu usnesení. 

Návrh usnesení 2 

AS FIT deleguje dr. Radka Kočího jako zástupce FIT do Sněmu Rady vysokých škol (RVŠ) 

pro funkční období 2024-2026. 

Hlasování: Hlasovalo 13 členů, z toho 13 hlasů pro, 0 hlasů proti a 0 hlasů se zdrželo. 

Průvodní dopis s delegačním lístkem bude zaslán na AS VUT.  

Ad 5) Otevřený dopis na podporu zákona o manželství pro všechny. 

Dr. Kočí zařadil tento bod na žádost předsedy Studentské komory AS FIT Bc. Ondryáše 

v reakci na výzvu podpořit otevřený dopis na podporu schválení zákona o rovných sňatcích. 

Dr. Kočí mu předal slovo, aby členy senátu seznámil s předloženým návrhem. Bc. Ondryáš 

sdělil, že jde o výzvu na podporu zákona o manželství pro všechny (viz otevřený dopis).   
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Dr. Kočí otevřel k tomuto bodu diskuzi. Doc. Černocký se domnívá, že senát by se k tomuto 

neměl vyjadřovat, jelikož si myslí, že je to mimo rámec oblasti činností VŠ.  

Na toto téma proběhla širší diskuze. Závěr diskuze lze shrnout do několika možností-buď se 

vůbec nevyjadřovat nebo přijmout usnesení na podporu dopisu anebo vyjádřit podporu formou 

vlastního usnesení.  

Dr. Kočí otevřel k tomu diskuzi a navrhl nechat demonstrativně hlasovat, zda se má AS FIT 

věnovat dopisu a hlasování o jeho podpoře. Pro bylo 6 hlasů, proti 6 hlasů a 1 hlas se zdržel. 

AS FIT by v tomto okamžiku podle výše uvedeného nezávazného hlasování návrh nepodpořil. 

Další návrhy k otázce dopisu nebyly vzneseny. 

Studentská komora AS FIT se shodla, že tento otevřený dopis chce podpořit. 

Bc. Ondryáš připraví další podklady pro diskuzi pro příští zasedání AS FIT.  

Ad 6) Informace z AS VUT a Rady VŠ. 

Dr. Kočí předal slovo předsedovi AS VUT doc. Hanáčkovi, který sdělil aktuální informace ze 

zasedání Akademického senátu VUT: 

- Zasedání AS VUT se bude konat 7. 11. 2023, hlavním bodem jednání bude jmenování 

zástupců do RVŠ. 

- Další bližší informace ze zasedání AS VUT jsou dostupné na webových stránkách 

senátu zde: https://www.vut.cz/vut/struktura/as. 

Dr. Kočí členy senátu informoval, že zasedání sněmu Rady VŠ se konalo v Brně 19. 10. 2023. 

Projednávala se zejména reforma doktorských studií a jejich financování, reforma se bude týkat 

i stávajících studentů (vytyčení minimální výše stipendia, mzdy, pokud je student 

v pracovněprávním vztahu atd.). Návrh rozpočtu na příští rok pro VŠ, předpokládá se cca stejný 

objem peněz jako loni, v příštím roce se počítá s extra částkou vyhrazenou na energie.   

Další bližší informace jsou dostupné na webových stránkách RVŠ radavs.cz.  

Ad 7) Různé. 

Program a pozvánka na příští řádné zasedání AS FIT bude členům senátu včas rozeslána cestou 

konference fitsenat@fit.vutbr.cz. Termín řádného zasedání je plánován na úterý 21. 11. 

2023 ve 13:00 hodin v zasedací místnosti C209. Na programu jednání je úprava rozpočtu – 

navýšení vyčleněné částky na stipendia pro Ph.D. studenty (dorovnávání do průměrné mzdy), 

navýšení prostředků vyčleněných pro fotovoltaiku, pravidla pro přijímací řízení do MGR 

a doplňovací volby do AS VUT. 

Dr. Kočí poděkoval všem za účast. 

https://www.vut.cz/vut/struktura/as
https://radavs.cz/RVS-1.html
mailto:senat@fit.vutbr.cz
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Usnesení přijatá na řádném zasedání AS FIT č. 10 (177) dne 31. 10. 2023: 

Usnesení 1 

Doc. Dr. Ing. Petr Hanáček byl zvolen AS FIT v prvním kole hlasování 7 platnými hlasy 

kandidátem na jmenování děkanem FIT VUT pro funkční období 2024-2028.  

Usnesení 2 

AS FIT deleguje dr. Radka Kočího jako zástupce FIT do Sněmu Rady vysokých škol (RVŠ) 

pro funkční období 2024-2026. 

 

 

 

Verifikovali:  Ing. Radek Kočí, Ph.D., předseda AS FIT v.r. 

Bc. Ondřej Ondryáš, předseda Studentské komory AS FIT v.r.  

Zapsala:  Eva Durániková, DiS.  

 


